

Modify ☐ New ☐ Date: / / التاريخ:

Company Details		معلومات الشركة
Company Name (In Arabic)		اسم الشركة باللغة العربية
Company Name (In English)		اسم الشركة باللغة الانجليزية
Customer Number:		رقم العميل
Company Registration Number:		رقم تسجيل الشركة
Company National Number		الرقم الوطني للشركة
Company Address (In Arabic):		عنوان الشركة باللغة العربية
Company Address (In English)		عنوان الشركة باللغة الانجليزية
Online ID:		الرقم التعريفي الالكتروني
Zip Code:		الرمز البريدي
Type of Access:	Viewing ☐ Transacting ☐	نوع الخدمة
Sub Account Onboarding	All Accounts, Except for:	رقم الحساب الفرعي
Cards Onboarding	All Accounts, Except for:	أرقام البطاقات
Debit Account Number		رقم الحساب المدين

Financial Transaction Limits		سقف الحركات المالية اليومي للشركة
Corporate Daily Transaction Limit:	Number: رقماً: Characters: كتابة:	سقف الحركات المالية اليومية للشركة
Corporate Daily Limit per Transaction:	Number: رقماً: Characters: كتابة:	السقف اليومي على مستوى الحركة الواحدة
Daily Transaction Limit for File Upload:	Number: رقماً: Characters: كتابة:	سقف الحركات اليومية المجمعة

Required Products		المنتجات المطلوبة
Account Services	☐	خدمات الحساب
Loan Services	☐	خدمات القروض
Deposit Services	☐	خدمات الودائع
External Accounts	☐	الحسابات الخارجية
Trade Finance services	☐	خدمات التمويل التجاري

المدفوعات / Payments

السقوف / Limits

	Characters/كتابة		رقماً/Number	الحوالات بين حسابات الشركة الداخلية Own account Transfers
	Characters/كتابة		رقماً/Number	الحوالات لحسابات عملاء داخل البنك Within Bank Transfers
	Characters/كتابة		رقماً/Number	الحوالات المحلية Domestic Fund Transfers
	Characters/كتابة		رقماً/Number	الحوالات الخارجية International Fund Transfers
	Characters/كتابة		رقماً/Number	الحوالات المجمعة Bulk Payments
	Characters/كتابة		رقماً/Number	حوالات الرواتب Salary Payments
	Characters/كتابة		رقماً/Number	ارسال دفعات كليك CliQ send payment
	Characters/كتابة		رقماً/Number	خدمات البطاقات الائتمانية و تسديدها Credit Card Payments/Services
	Characters/كتابة		رقماً/Number	ارسال/استقبال طلب دفع لخدمة كليك CliQ send/receive request to pay
	Characters/كتابة		رقماً/Number	اوامر الدفع من خلال الصراف الالي ATM Cash Order (ACO)
	Characters/كتابة		رقماً/Number	أمر دفع عبر الفرع Counter Cash Order (CCO)
	Characters/كتابة		رقماً/Number	دفعات اي فواتيركم E-Fawateercom Payments

Trade Finance		التمويل التجاري
Letter of Credits (LCs):		الاعتمادات المستندية
Bank of Guarantees (BGs):		الكفالات البنكية

User Information

User No 1

New ☐

Modify ☐

Delete ☐

Link to Holding Company ☐ Yes, Company ID

First Name:

Middle Name:

Last Name:

Username/ID:

National ID/ Passport No.:

Mobile Number:

Email Address:

Type of User:

Viewer ☐ Maker ☐ Checker ☐ Authorizer ☐

Self-Authorize:

Yes ☐ No ☐

Not permitted Accounts (optional):

Not permitted Products (optional):

Not permitted Cards (optional):

Mobile App Access:

Yes ☐ No ☐

User Limits

User Daily Limit:

User Transaction Limit:

User Information

User No 2

New

☐

Modify

☐

Delete

☐

Link to Holding Company ☐ Yes, Company ID

First Name:

Middle Name:

Last Name:

Username/ID:

National ID/ Passport No.:

Mobile Number:

Email Address:

Type of User:

Viewer ☐ Maker ☐ Checker ☐ Authorizer ☐

Self-Authorize:

Yes ☐ No ☐

Not permitted Accounts (optional):

Not permitted Products (optional):

Not permitted Cards (optional):

Mobile App Access:

Yes ☐ No ☐

User Limits

User Daily Limit:

User Transaction Limit:

User Information

User No 3

New ☐

Modify ☐

Delete ☐

Link to Holding Company ☐ Yes, Company ID

First Name:

Middle Name:

Last Name:

Username/ID:

National ID/ Passport No.:

Mobile Number:

Email Address:

Type of User:

Viewer ☐ Maker ☐ Checker ☐ Authorizer ☐

Self-Authorize:

Yes ☐ No ☐

Not permitted Accounts (optional):

Not permitted Products (optional):

Not permitted Cards (optional):

Mobile App Access:

Yes ☐ No ☐

User Limits

User Daily Limit:

User Transaction Limit:

User Information

User No 4

New

☐

Modify

☐

Delete

☐

Link to Holding Company ☐ Yes, Company ID

First Name:

Middle Name:

Last Name:

Username/ID:

National ID/ Passport No.:

Mobile Number:

Email Address:

Type of User:

Viewer ☐ Maker ☐ Checker ☐ Authorizer ☐

Self-Authorize:

Yes ☐ No ☐

Not permitted Accounts (optional):

Not permitted Products (optional):

Not permitted Cards (optional):

Mobile App Access:

Yes ☐ No ☐

User Limits

User Daily Limit:

User Transaction Limit:

User Information

User No 5

New

☐

Modify

☐

Delete

☐

Link to Holding Company ☐ Yes, Company ID

First Name:

Middle Name:

Last Name:

Username/ID:

National ID/ Passport No.:

Mobile Number:

Email Address:

Type of User:

Viewer ☐ Maker ☐ Checker ☐ Authorizer ☐

Self-Authorize:

Yes ☐ No ☐

Not permitted Accounts (optional):

Not permitted Products (optional):

Not permitted Cards (optional):

Mobile App Access:

Yes ☐ No ☐

User Limits

User Daily Limit:

User Transaction Limit:

This delegation of authority shall remain in effect until the expiration of our authority or once you have received a written notice of revocation of authority that shall enter into force from the date the letter has received and after you acknowledge receipt thereof. The revocation shall not affect any action carried out or order issued by the authorized (person/s) prior to receiving the cancelation notice even if such actions had an impact after the revocation.

I, the undersigned, pledge that in the event that the authorized signatories or any of them or their powers are changed or the powers of any of them expire, I will immediately notify the bank of these changes. The bank will not be responsible for any movement, procedure, or transfer that takes place on our accounts before the date on which it is notified of these changes, if they occur.

I undersigned my pledge if there is a change. The authorized signatories or any of them or their powers or the powers of any of them shall inform the bank immediately of these changes and the bank shall not be. He is responsible for any movement, procedure, or transfer that takes place on our accounts before the date he is notified of these changes, if they occur.

We hereby, irrevocably give you full authority to issue (username and password/s) for the authorized (person/s) mentioned in the corporate online banking form and annex.

We acknowledge that all transactions carried out by the authorized (person/s) on our account are valid, and we waive any right to object or challenge them, The Bank have, in its sole discretion, freeze/suspend the service at any time and/or one day after you have received a notice of service suspension from the authorized signatory / signatories.

افوض/نفوض تفويضاً مطلقاً بموجب كتابنا هذا المستخدمين المذكورين في نموذج وملحق الخدمة المصرفية الإلكترونية للشركات المرفق وذلك بموجب الصلاحية حسب نموذج وملحق الخدمة المصرفية الإلكترونية للشركات وجدول التفويض باستلام واستخدم الرقم/الأرقام السرية الخاصة بالخدمات المصرفية الإلكترونية وذلك بعد إطلاعنا على الشروط والأحكام الخاصة بالاشتراك بالخدمات المصرفية الإلكترونية.

أنا الموقع أدناه اتعهد في حال تم تغيير المفوضين بالتوقيع أو أي منهم أو صلاحياتهم أو انتهاء صلاحيات أي منهم بإعلام البنك فوراً بهذه التغييرات ولا يكون البنك مسؤولاً عن أي حركة أو إجراء أو تحويل يتم على حساباتنا قبل تاريخ إعلامه بهذه التغييرات إن حصلت.

نلتزم بإبلاغكم بأي تعديل يتعلق بأسماء المفوض و/أو المفوضين بالتوقيع على حسابنا و/أو حساباتنا لديكم أو شروط توافقيهم، وذلك بمجرد وقوع هذه التعديلات، ونقر بأننا نتحمل أية مسؤولية ناجمة عن تقصيرنا في تنفيذ هذا الشرط، ونوافق على أن لا تكونوا مسؤولين عن هذا التعديل إلا من تاريخ استلامكم لكتابنا بما يفيد التعديل. لا يتحمل البنك أي مسؤولية في حال انتهاء صلاحية التوقيع للمفوضين أو من تم تفويضهم لمدة محددة و تكون كامل المسؤولية على الشركة بالشعار البنك خطياً بتاريخ انتهاء التوقيع وإيقاف الخدمة لحين إشعار البنك بغير ذلك.

ونفوضكم تفويضاً مطلقاً لا رجعة عنه بأن تصدرو اسم المستخدم والرقم /الأرقام السرية للمفوض / المفوضين الواردة أسمائهم في نموذج وملحق الخدمة المصرفية الإلكترونية للشركات.

ونقر مسبقاً بأن جميع العمليات التي تتم على حسابنا من قبله/قبلهم صحيحة مسقطين أي حق بالاعتراض أو الطعن فيها، وللبank الحق في تجميد/إيقاف الخدمة في أي وقت وفقاً لخياره و/أو في اليوم التالي من إبلاغ البنك خطياً من قبل المفوض/المفوضين بالتوقيع عن الحساب المشار إليه.

This delegation of authority shall remain in effect until the expiration of our authority or once you have received a written notice of revocation of authority that shall enter into force from the date the letter has received and after you acknowledge receipt thereof. The revocation shall not affect any action carried out or order issued by the authorized (person/s) prior to receiving the cancelation notice even if such actions had an impact after the revocation.

We hereby pledge and commit to notify you in writing of any amendment to the delegation of authority made by the board of directors / General assembly or termination there of in time. In addition, we consider the authorized signatories' actions as valid as mentioned in the corporate online banking form and annex, until you notify us in writing and from the date you have received this notice, we hereby delegate the authorized person/s access to the online banking.

We hereby declare that we have duly reviewed, Comprehended and received a copy of the "Terms and Conditions" applied by the bank. The signature on this application shall constitute a full declaration of such revision, comprehensions, and receipt agreement.

I/We acknowledge that I/We have read and understood the privacy notice on the official website of the bank: (<http://www.jkb.com>), and hereby confirm our acceptance to the bank to collect and use our personal data from time to time for the purposes described and in accordance with the terms set out in the notice.

ويبقى هذا التفويض قائماً وصالحاً طوال فترة سريان الصلاحيات الممنوحة لنا وتنتهي بانتهاء هذه الصلاحيات أو باستلامكم كتاباً خطياً بالإلغاء ومن تاريخ الاستلام وبإشعار منكم بعلم الوصول ولا يؤثر الإلغاء على أية تصرفات أو أعمال قام بها المفوض/ المفوضين بموجب هذا التفويض قبل تاريخ استلامكم له حتى ولو ترتبت آثار هذه التصرفات بعد الإلغاء طالما أنها صدرت أو نظمت خلال فترة سريان صلاحية هذا التفويض.

ونتعهد ونلتزم بإشعاركم خطياً عن أي تعديلات في صلاحياتنا أو إلغائها من قبل هيئة المديرين/مجلس الإدارة / الهيئة العامة في حينه على أن تعتبر تصرفات المفوض/ المفوضين ساريات كما هو وارد في نموذج وملحق الخدمة المصرفية الإلكترونية للشركات إلى حين إشعاركم خطياً ومن تاريخ استلامكم هذا الإشعار، ونفوضه/نفوضهم بالصلاحيات المتعلقة بالخدمات المصرفية الإلكترونية.

اطلعنا على الشروط والاحكام المطبقة لدى البنك والمعتبرة جزءاً متماً لهذا الطلب، واستوعبنا جميع ما ورد فيها واستلمنا نسخة عنها ويعتبر توقيعنا على هذا الطلب إقراراً منا بالاطلاع والاستيعاب والاستلام والموافقة على ما ورد فيها.

نؤكد بموجب موافقتنا على الشروط والاحكام بأننا قد اطلعنا وتفهمنا مضمون إشعار الخصوصية الموجود على الموقع الإلكتروني الرسمي للبنك <https://www.jkb.com>، ونوافق على قيام البنك بجمع واستخدام بياناتنا الشخصية من وقت لآخر وذلك وفقاً لأغراض الموصوفه وبناءً على الاحكام المنصوص عليها في الاشعار.

أسماء وتوقييع المفوضين بالتوقيع على الحساب
Account of Signatories Authorized of Signatures and Names

Authorized Signatory Name	Signature	Date

For Bank Use

لاستعمال البنك

	Signature	Date
Customer Signature Verified By		
Direct Manager		